
BALINARSKA ZVEZA SLOVENIJE 

SODNIŠKA KOMISIJA 

Ljubljana, Tržaška 2 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

Sestanka sodniške komisije BZS, ki je bil v sredo, dne 10.01.2024 ob 09.00 uri v prostorih BZS v 

Ljubljani. 

 

PRISOTNI: Franc Miklavčič, Franc Žvokelj, Stane Žavbi, Damjan Vindišar, Branko Hervol 

ODOSTNI : Drago Zupanc 

 

DNEVNI RED: 

1. Konstituiranje sodniške komisije BZS 

2. Plan dela komisije za leto 2024 

3. Razno 

 

Ad 1/ 

Predsednik komisije je navzoče pozdravil in jih seznanil z odsotnostjo Draga Zupanca zaradi 

zdravstvenih problemov. Nato je predlagal, da se sestavi sodniška komisija za sedanji mandat. Od 

odstopa prejšnjega sestava sodniške komisije je bila imenovana skupina predlaganih sodnikov iz OBZ, 

ki je doslej urejala delegiranje. Iz imenovane skupine in izvoljenega predsednika na Zboru članov se 

sestavi Sodniška komisija BZS, kot sledi: 

 

- Franc Miklavčič – predsednik 

- Franc Žvokelj – član 

- Stane Žavbi – član 

- Brane Hervol – član 

- Drago Zupanc – član 

-  

Komisijo se v potrditev imenovanja predlaga na naslednjem izvršnem odboru BZS. 

 

 

Ad 2/ 

Plan dela komisije je v bistvu skladen z nalogami, ki jih imata predsednik in komisija iz 18. člena 

Pravilnika o organizaciji balinarskih sodnikov v BZS ter 6. člena Poslovnika o delu izvršnega odbora 

BZS. Predvsem sta pomembna dva dogodka oz. dejavnosti: 

 

- Izvedba seminarja – usposabljanja za območne in državne sodnike v mesecu marcu 2024 

- Izvedba licence za sodnike v sodelovanju s Strokovnim svetom v avgustu 2024 

 

Glede izvajanja usposabljanj in seminarjev ter tolmačenj MTP in ostalih predpisov so bili navzoči 

seznanjeni, da je na teh področjih strokovno najbolj usposobljen g. Bojan Taškar Beloglavec, s katerim 

je bil navezan stik in je v tej smeri pripravljen sodelovati. Predlog je bil soglasno sprejet, zato bo v 

nadaljevanju dela komisije po predhodnem dogovoru sodeloval predvsem na področju izobraževanja 

kot tudi v sodniški funkciji. 

 

 



Ad 3/ 

- K točki razno  je bilo veliko komentarjev v zvezi Challengerja oz. vnosa podatkov na terenu v 

to aplikacijo s pomočjo računalnika oz. telefona. Izpostavlja se problem povezave, saj je kar 

nekaj krajev, kjer je to oteženo. V tej smeri bi bilo potrebno naložiti obveznost klubu 

domačinu, da priskrbi ustrezno povezavo, lahko tudi osebo, ki bo vnašala podatke v aplikacijo, 

kar bi bilo tudi najbolj smotrno in primerno. Problem se pojavlja tudi pri sodnikih, saj nekateri 

ne obvladajo zadeve in bi jih s tem  razbremenili, da bi lahko opravljali osnovno funkcijo. 

 

- V mesecu juliju bo izvedeno druženje sodnikov na območju OBZ Gorenjska 

 

- Sodniška komisija predlaga, da se ob izvedbi seminarja in izpitov za sodnike k dogodku povabi 

preko klubov, ki imajo ekipe članic osebe, ki bodo sodelovale s sodniki pri izvedbi hkratnega 

hitrostnega in štafetnega zbijanja. Te osebe se izobrazi v smislu pomočnikov pri nakazovanju 

pravilnosti zadetkov, pravilnosti obrata (prijem krogle) in morebitnih prestopov. Izdela se tudi 

seznam teh oseb. 

 

Sestanek zaključen ob 09.30 uri. 

 

                                                                                                                                                          Predsednik: 

                                                                                                                                                       Franc Miklavčič 

 


